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Verslag

 
 

Aanwezigheidslijst wordt toegevoegd aan het verslag 

Volgende vergadering maandag 2 december 2024 

 

- Goedkeuring verslag van september 

Gezien het verslag wat laattijdig verstuurd werd zal het verslag volgende vergadering goedgekeurd worden.  

- Evaluatie jobbeurs 

De cijfers uit het evaluatieformulier worden overlopen 

- Evaluatie Modewandeling 

De resultaten uit het evaluatieformulier worden overlopen. Bijkomend worden volgende punten nog 
aangebracht: 

- Vraag of online webshops ook kunnen deelnemen aan de Modewandeling. De meningen hierover zijn 
verdeeld. Enerzijds zijn het ook Lokerse ondernemers, anderzijds hebben ze geen fysieke winkel en 
hebben ze dus geen impact op de winkelbeleving in de winkelstraten.  BESLISSING? 

- De vraag rijst of er op nog meer winkels overtuigd kunnen worden om deel te nemen. De 
verschillende winkels die niet deelnemen worden opgesomd, alsook de redenen waarom deze (in het 
verleden) niet deelnamen. Er kan gekeken worden om deze volgende editie op te bellen nu de 
Modewandeling veranderd is en hen te overtuigen deel te nemen.  

- Zijn er winkels actief in Moerbeke? Kristof dacht dat er een kledingzaak in Moerbeke actief is. De 
Verwenboetiek in Moerbeke verkoopt ook kledij en zou dus ook kunnen deelnemen.  

- Na wat discussie wordt geadviseerd dat de modezaken die een vestigingsnummer in Groot-Lokeren 
hebben deel kunnen nemen aan de Modewandeling  

 



- Bij de feedback komt ook het aspect van de datum naar boven. Dit vindt nu plaats samen met de 
Blauwbuiktrail waardoor misschien nog bezoekers misgelopen worden. Een andere datum vinden 
blijkt niet opportuun en de huidige datum wordt als goed beschouwd.  
 

- Evaluatie LOECA 

De feedback wordt overlopen. Bijkomend worden volgende punten nog aangebracht of toegevoegd: 

- De verwachtingen waren dat er meer speeddates ingepland zouden worden maar deze hoeveelheid 
werd niet verwacht. De reden is te vinden in: 

o De nood van de bezoekers 
o Eenvoud van het systeem 
o Veel bezoekers hebben er al ervaring mee van vorige edities 
o Opstelling van de zaal waardoor in 2023 de speeddates voor een “missing-out” gevoel 

zorgden bij degene die geen afspraken ingepland hadden.  
- Het succes van deze editie toont aan dat LOECA op zijn limieten begint te botsen. Naar volgende editie 

toe kan nagedacht worden over verschillende zaken om de krappe ruimte en beperkte beschikbare 
tijd voor een fijne babbel: 

o Het zou een mogelijkheid zijn om de stoelen te verplaatsen eens de gastspreker klaar is. Zo 
kunnen extra meeting points gecreëerd worden. De vraag is hoe praktisch haalbaar dit is. 
Deze optie is destijds ook bekeken door de dienst maar werd beslist niet te doen om het 
event niet te “breken” door verslepende stoelen en tafels.  

o Een ander idee dat voorgesteld wordt is om het event vroeger te laten starten. Als het event 
vroeger start, is er meer tijd om meetings in te lassen, waardoor de drukte wat gespreid 
wordt en mensen ook meer tijd hebben om casual te netwerken.  

o Een bijkomend voorstel is om voor de gastspreker al een netwerkevent in te lassen.  
- Naar aanleiding van verschillende aanvragen achteraf om de conctactgegevens te ontvangen van alle 

aanwezigen, zou een opt-in toegevoegd worden aan de inschrijving van 2025. Die zou verklaren dat de 
bezoeker akkoord gaat dat zijn gegevens achteraf gedeeld worden met de andere aanwezigen. De 
raad vindt dit een goed idee.  

- Welkomstwoord:  
o Een raadslid vindt het ongepast dat schepen De Waele het welkomstwoord niet heeft mogen 

doen. Hij is van mening dat schepen Walgraeve daarvoor niet de juist bevoegde schepen was, 
gezien hij verantwoordelijk is voor industrie en een groot deel van de zaal geen industrie is.  

o Het raadslid stelt voor om de verschillende partners een welkomstwoord te laten doen. Of 
dat er een soort van interview is aan de voorzitters van de verschillende 
ondernemersorganisaties 

- Het was jammer dat er geen pers aanwezig was. Deze werd nochtans op voorhand gevraagd aanwezig 
te zijn. Volgende editie kan er gekeken worden om een volledig verslag met foto door te sturen naar 
de pers zodat zij een artikel kunnen publiceren.   

- Een raadslid meldt dat de klederdracht van de obers te wensen over liet.  
- Er werden flyers van politiekers uitgedeeld wat niet de bedoeling was. 
- De vraag wordt gesteld of er een factuur gestuurd wordt naar de afwezigen. Dit moet intern nog eens 

besproken worden met de bevoegde schepen. Maar gezien het een uitzonderlijke periode was met 
heel veel mensen die ziek moesten afbellen, lijkt dit wat moeilijk. 

- Het geluid in de zaal en de beamer was ondermaats. Hopelijk kan Sporting hier volgend jaar iets aan 
doen.  

-  
- Budget 2024 & 2025 

- De budgetten die de Raad ter beschikking heeft worden toegelicht 



- De voorzitter licht toe dat er door enkele financiële meevallers wat gespaard is kunnen worden, 
bovenop het budget dat al ter beschikking stond.  

- Er zou nagedacht moeten worden hoe dit budget kan gebruikt worden. De voorzitter suggereert dat 
het budget best gebruikt wordt voor acties die een grote impact hebben. Er moet wel opgelet worden 
dat met dit budget geen acties georganiseerd worden die vanaf dan jaarlijks herhaald moeten worden, 
gezien dit budget eenmalig ter beschikking staat.  

- Indien er grote budgetwijzigingen gewenst zijn voor de Raad, moeten deze op voorhand aangevraagd 
worden op basis van de geplande acties. De aanpassing van de meerjarenplanning wordt ieder jaar in 
september opgemaakt voor het volgende werkjaar.  

- Er wordt nogmaals vragen gesteld wij de subsidie die de Raad jaarlijks geeft aan de Nieuwjaarsreceptie 
van Eksaarde en die van de stad. De voorzitter licht nog eens toe dat indien de Raad dit niet zou 
betalen, hun subsidiebudget ook zou verlagen. Het werkelijke werkingsbudget bedraagt dus €4000.  
 

- Lokeren Twinkelstad 

De slide wordt kort toegelicht door de dienst Economie.  

- Kerstetalages 
- Een raadslid had een voorstel gedaan om de kerstetalage wedstrijd wat anders aan te pakken. Hij had 

hiervoor een mail gestuurd naar de andere raadsleden. Hij stelt voor om een echte prijs te geven aan 
de winnaar. Hij stelt voor een extern jurylid, liefst een influencer of BV, hiervoor te gebruiken. Een 
Francis Kerkhaert zou een optie moeten zijn. Dit zou de mensen moeten begeesteren en de 
handelaars overtuigen mee te doen.  

- De dienst economie licht toe dat er wel degelijk prijzen gegeven worden aan de winnaars. Er was 
verondersteld dat dit niet zo was. De winnaars worden in de bloemetjes gezet tijdens de 
Nieuwjaarsreceptie van de stad. Er werd ook een persbericht uitgestuurd. De dienst economie vraagt 
zich af welke meerwaarde het hebben van een BV of influencer als jurylid heeft. Het doel is om zoveel 
mogelijk visibiliteit te genereren voor handelszaken en eventueel bezoeken en aankopen te 
stimuleren. De dienst ziet niet in in welke mate dit hiertoe rechtstreeks bijdraagt, gezien er ook geen 
extra communicatie plan wordt voorgesteld.  

- Er is wat onenigheid over het concept. Eén raadslid denkt dat mogelijks handelaars wel extra hun best 
zouden kunnen doen als ze weten dat een BV hun etalage komt jureren. Een ander raadslid ziet de 
meerwaarde er niet van in  

- Het raadslid is van mening dat er ieder jaar gekeken moet worden hoe de evenementen die 
georganiseerd worden verbeterd kunnen worden en door aan bepaalde knoppen te draaien dit kan 
gebeuren. Er wordt ook input gevraagd van de andere raadsleden.  

- De dienst licht toe dat dit exact is hoe dit vandaag gebeurd. Na ieder evenement dat georganiseerd 
wordt, wordt feedback gevraagd. Ieder jaar worden evenementen aangepast, met succes. Dit jaar 
hebben zowel Lokoda, de Modewandeling, de jobbeurs als de Lokerse Economie Avond allemaal 
recordedities gekend. Toen 2 jaar geleden de vraag gesteld werd om een etalagewedstrijd te 
organiseren was de Raad het ermee eens om de workload niet te verhogen voor de dienst door de 
handelszaken zelf foto’s op te laten sturen. Gezien dit geen succes was, heeft de dienst hier het jaar 
erop voor gezorgd, om zo ook de handelszaken te ontlasten.  

- De voorzitter licht toe dat er tijdig over deze zaken nagedacht moet worden. Dit jaar wordt het 
concept van de vorige jaren behouden. 
 

- Koopzondagen 

 

 



- Receptie middenstand 
- De raad beslist deze op 30 januari door te laten gaan, starten om 19u30 
- De genodigden zijn de deelnemers van alle eindejaarsacties 
- Voorzitter Tom zal informeren naar locaties en prijzen 
- Er wordt nagedacht over verschillende locaties. Uiteindelijk zal gekeken worden om dit bij Spruit te 

organiseren. 
- Overzicht evenementen 2025 

- De dienst economie geeft een overzicht van alle evenementen die ze jaarlijks organiseert of die 
relevant zijn 

- Overzicht leden werkgroep 
- De leden van de verschillende werkgroepen worden overlopen. Sophie wilt nog toe gevoegd worden 

aan WG Eindejaarsactie 
- Varia 

- Nieuwjaarsreceptie: 
o De vraag wordt gesteld in welke mate de Nieuwjaarsrecepties die georganiseerd worden ook 

met openbare aanbestedingen zoals we dat bijvoorbeeld voor de LOECA doen 
o De dienst economie licht toe dat Raden niet gebonden zijn om met openbare aanbestedingen 

te werken. Voor de LOECA is dit inderdaad zeer uitgebreid, maar dat is vooral omdat het een 
belangrijk event is voor de gekozen leverancier. Het is een event dat puur draait rond Lokers 
ondernemerschap dus is het belangrijk dat we daar als stad én Raad zo objectief mogelijk de 
meest geschikte leverancier kiezen.  

o In Moerbeke is er geen Nieuwjaarsreceptie. De Moerbekenaren zijn uiteraard welkom op de 
receptie die in het centrum van Lokeren zal doorgaan.  

- Update raadsleden: volgende vergadering zal de laatste zijn van de huidige legislatuur. Dit betekent 
dat de Raad opnieuw samengesteld moet worden begin volgend jaar. Volgende vergadering zal hier 
meer informatie over gegeven worden.  

- Met de fusie zal er ook een nieuwe cadeaubon gelanceerd worden. Voor de Lokerse ondernemer zal 
er nagenoeg niets veranderen.  

- Volgende vergadering: 2/12 


